
ASSEMBLEA GENERAL ORDINARIA 

Terrassa, 9 de maig de 2024, a les 19:30 

Se celebra l’assemblea general ordinària del Centre Excursionista de Terrassa a la sala d’actes 

Àngel Casanovas de la seu social, en convocatòria única a les 19:30h del 9 de maig de 2024, amb la 

presència per part de la Junta del President: en Xavier Busom, el Vicepresident: en Xavier Mojal, la 

Tresorera: na Queralt Morera, el Secretari: en Xavier Ruscalleda i els vocals: na Maria José Cano i 

en Enric Gil, i també amb l’assistència de 51 socis de ple dret. 

ORDRE DEL DIA 

1. Presentació de l’assemblea a càrrec del President, Xavi Busom Masjoan.  

2. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la darrera assemblea.  

3. Memòria d’activitats 2023, presentada pels vocals de les seccions i vocalies.  

4. Estat i seguiment de transformació de la seu social. 

5. Estat i seguiment dels projectes d'interès general per a l'entitat. 

6. Estat de comptes i informe de tresoreria a 31 de desembre del 2023. 

7. Proposta de pressupost i aprovació, si escau, per al nou exercici del 2024. 

8. Propostes i suggeriments. 

9. Torn obert de paraules. 

 

1. Presentació de l’assemblea a carrec del President, Xavi Busom Masjoan.  

Presenta l’Assemblea el President del Centre Excursionista en Xavier Busom, donant la benvinguda 
als presents i demana disculpes per no poder assistir a tots els actes que el Centre Excursionista 
organitza. Seguidament, un cop validats els assistents, obre la reunió a les 19:35h. 

2. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la darrera assemblea.  

Lectura i votació de les dues actes de l’Assemblea Extraordinària del 27 d'abril de 2023, la qual es 

va celebrar en primer i segon torn de convocatòria. 

 Primer es procedeix a la votació de l'Acta d’Assemblea Extraordinària de l'exercici 2022 celebrada 

en primer torn. 

La Sra Concepció Rosaura demana paraula per exposar que hi ha un error de redacció en el últim 

punt de dita Acta. On diu "suggereix millor el micròfon millorar el sistema de microfonia de la sala 

d'Actes" ha de posar " suggereix disposar d'un millor micròfon i millorar el sistema de microfonia, 

en general, de la sala d'Actes". Es recull aquesta petició i es corregirà el redactat d'aquesta acta, ja 



que es confirma aquest error gramatical. Es procedeix a la votació amb el nou redactat i l’Acta és 

aprovada amb 43 vots a favor, i 8 abstencions. 

Seguidament es procedeix a la votació de l'Acta d’Assemblea Extraordinària de Presentació i 

Proclamació de la candidatura de la Nova Junta. L’Acta és aprovada amb 44 vots a favor i 7 

abstencions. 

 

3. Memòria d’activitats 2023, presentada pels vocals de les seccions i vocalies.  

Els diferents vocals fan un petit resum per tal de compartir amb la resta de socis l’evolució i 

activitat de cada vocalia, fent un anàlisi de com ha anat l’exercici anterior. Així exposen BiciCet, 

Botànica, Sala d'exposicions, Muntanya Inclusiva i inclusió infantil, Marxa Nòrdica, Kames Kids, 

Senders, SiS, Travessades, Biblioteca / arxiu, Ornitologia, FemAlpí, Secció Infantil, Treskades, 

Escola de Formació, Casal d'Estiu, Colònies, Solidaria, Casals de Nadal, Jocs de Carrer, Vallès Drac 

Race, Extraescolars, Fira Modernista, Acte de Medalles, 3 Monestirs, Diada de Germanor, 

Col·lectives d'esquí de Muntanya, Nuria Puigmal, Horitzons. 

 

4. Estat i seguiment de transformació de la seu social. 

Es presenta la possibilitat d'accedir a subvencions municipals d'accessibilitat, però paral·lelament 

es proposa engegar la segona Fase de transformació global de la seu. Es presenta la Campanya de 

captació de fons que s'iniciarà el 16 de maig per a la compra de l'ascensor que necessita la Seu del 

Centre Excursionista per garantir l'accessibilitat de l’edifici a la planta primera. El dia 16 de Maig es 

farà l'acta de presentació i inici de la campanya. 

 

5. Estat i seguiment dels projectes d'interès general per a l'entitat. 

La Junta exposa els contactes que s’han portat a terme amb dos administracions per tal d’analitzar 

la viabilitat de col·laborar en la transformació i gestió d’espais patrimonials per adaptar-los a 

possibles refugis o casa de colònies. Per una banda s’ha contactat amb Ferrocarrils de la 

Generalitat, pel refugi de Sellés (antic baixador) i per altra banda amb l’Ajuntament de l'Antiga 

Colònia de la Ribera de Cardós. S'exposen ambdós projectes ja que es troben en un estat inicial. 

 

6. Estat de comptes i informe de tresoreria a 31 de desembre del 2023. 

La tresorera del CET, na Queralt Morera, presenta l'estat de comptes avaluant els ingressos i les 

despeses, tant general de funcionament com de les diferents seccions. També s'exposen les 

activitats organitzades pel Centre Excursionista. Seguidament es procedeix a la votació de l’estat 

de comptes els quals són aprovats per 33 vots a favor, 1 vot en contra i 4 abstencions.  



7. Proposta de pressupost i aprovació, si escau, per al nou exercici del 2024. 

La tresorera del CET presenta la proposta de pressupost i n'argumenta les motivacions de les 

previsions realitzades. El senyor Pep Ventura demana, i que consti en acta, disposar i exposar en 

les presentacions de pressupost el balanç de passiu, actiu i grau d’endeutament de l'entitat. Per 

altra banda diferents assistents proposen explicar en assemblea l'estat de tresoreria i caixa 

disponible, per reflexionar sobre la viabilitat econòmica del CET. El senyor Pep Aced, també en 

demana el balanç. Per aquest motiu, el comptable de la gestoria externa en Jordi Alcantara, 

projecta i exposa el balanç, així com l'estat de comptes. Un cop presentat, el senyor Pep Ventura 

exposa que vists els resultats, el CET no disposa de més capacitat d'endeutament. També exposa i 

demana que la comptabilitat de la secció d'esquí sigui contrastada i inclosa. La senyora Maria 

Carme Torras exposa, com a coneixedora del Club Esqui Terrassa, que la seva activitats és la 

competició, el membres no són socis del CET, i no hi ha comunicació amb el CET. La Junta 

comunica que s'ha demanat al CIF propi a la JUNTA del Club d’esquí, i està treballant per aclarir la 

posició i transparència del Club d’Esquí dins del Centre Excursionista. 

En Martí Puig demana si s'ha avaluat la possibilitat de passar la Hipoteca de Variable a Fix. 

Seguidament es procedeix a la votació de l’estat de comptes els quals són aprovats per 34 vots a 

favor i 1 vot en contra. 

 

8. Propostes i suggeriments. 

La senyora Concepció Rosaura i el senyor Jordi Centelles, proposen dues propostes: 

1) Proposen una quota extraordinària per a la millora de l'accessibilitat del CET de forma 

paral·lelament a altres fons d'ingrés del CET. Exposen els motius pels que proposen una quota 

extraordinària de 25 euros per soci, conjuntament amb les altres fons d'ingrés. 

2) Proposen millorar el funcionament i finançament de les seccions. Denoten que hi ha seccions 

que s'organitzen per Junta, i d'altres que funcionen per voluntaris rotatius no electes. Hi ha 

seccions que cobren quotes per formar-ne part. També exposen discrepàncies en altes i baixes en 

diferents seccions. Proposen que una comissió redacti un reglament intern per Seccions, Juntes 

electes, relació amb el Centre, etc., per tal que les seccions que no tenen un reglament en tinguin. 

El President exposa la posició sobre la Junta, la qual és que el socis no hagin de fer aportacions 

obligatòries per les obres del Centre Excursionista. El senyor Pep Ventura exposa que es voti quan 

s'hagi fet amb èxit o no la campanya de captació de fons. Per altra banda proposa que es faci una 

assemblea extraordinària que aculli la discussió de la secció de esquí, la quota extraordinària del 

CET i el reglament de les seccions. 

 

 



9. Torn obert de paraules. 

El senyor Albert Domper pregunta el nombre d’inscrits com a socis del Centre Excursionista i el 

director tècnic Eduard Peremateu li exposa el nombre de socis, altes i baixes. 

Finalment el senyor Quim Prunés demana la utilització del català com a llengua vehicular en els 

monitors de les seccions infantils. 

 

La Assemblea finalitza a les 22:00h del 9 de maig de 2024. 

 

 

 

President: en Xavi Busom Masjoan.               Secretari: en Xavier Ruscalleda Morell 

 


